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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΑΝΑΡΤΗΤΕΟ ΣΤΗΝ ΙΣΤΟΣΕΛΙΔΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 
ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ ΚΑΙ ΤΟ ΔΙΑΥΓΕΙΑ 
ΔΗΜΟΣ ΉΛΙΔΑΣ 

 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
 

Από το πρακτικό τής 16ης/2024 τακτικής συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Ήλιδας 
 

 
Αριθμός απόφασης 236/2024 

 
ΘΕΜΑ: Έκδοση ψηφίσματος για τη σχεδιαζόμενη συγχώνευση των ΦΟΔΣΑ Αχαΐας, Ηλείας και 
Αιτωλοακαρνανίας 
 
 Στην Αμαλιάδα, σήμερα, 30 Αυγούστου 2024, ημέρα Παρασκευή και ώρα 20.00΄, στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Πολυλειτουργικού χώρου, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό 
Συμβούλιο Ήλιδας, κατόπιν της υπ΄ αριθμ. 16/17529/26.8.2024 έγγραφης πρόσκλησης της Προέδρου, η 
οποία δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε νόμιμα σε όλα τα μέλη τού Συμβουλίου και τον Δήμαρχο, σύμφωνα με 
το άρθρο 67 του ν. 3852/10, όπως τροποποιήθηκε εκ νέου από το άρθρο 6 του ν.5056/23 (Α΄163). 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο Δήμαρχος κ. Χρήστος Χριστοδουλόπουλος. 
Επίσης, σε σύνολο «25» δημοτικών συμβούλων βρέθηκαν παρόντες/ούσες «21», και 

ονομαστικά:  
1. Γεωργοπούλου Θεώνη [Παράταξη 

«Ήλιδα συμμαχία για το αύριο»]-
Πρόεδρος 

2. Παπαγιαννόπουλος Γεράσιμος-
Αντιδήμαρχος Προγραμματισμού 

3. Τσεριώνης Κωνσταντίνος 
Αντιδήμαρχος Τεχνικών, Πολιτικής 
Προστασίας και Υδάτινων Πόρων 

15. Λυμπέρης Ιωάννης [Επικεφαλής παράταξης 
«Ήλιδα νέα εποχή Γιάννης Λυμπέρης»] 

 
16. Χριστοφόρου Ευάγγελος  

 
17. Αστερής Ευγένιος – Αντιπρόεδρος 

 
 

18. Παπαδόπουλος Βασίλειος /Ε.Π Πηνείας 4. Γεωργουλής Αλέξανδρος-
Αντιδήμαρχος Διοικητικής Μέριμνας 

5. Ανδρουτσόπουλος Ανδρέας  
6. Αθανασόπουλος Ιωάννης-

Αντιδήμαρχος Παιδείας 
7. Λαμπρινός Σπυρίδων 
8. Ευσταθόπουλος Ηλίας-Αντιδήμαρχος 

Υγείας, Πρόνοιας 
9. Κουτρουμπής Κωνσταντίνος  
10. Καραπιπέρης Γεώργιος  
11. Κράλλης Γεώργιος-Αντιδήμαρχος 

Άθλησης, Νέας Γενιάς 
12. Τρικόγιας Κωνσταντίνος-

Αντιδήμαρχος Καθαριότητας 
/Υδάτινων Πόρων 

13. Αναγνωστόπουλος Κωνσταντίνος/ 
      Αντιδήμαρχος Δ.Ε Πηνείας 
14. Γεωργούλιας Αθανάσιος/Ε.Π Πηνείας. 

 
 
 

19. Παπαδάκος Ανδρέας [Επικεφαλής 
παράταξης «Ήλιδα 36»] 

20. Κορτέση Άννα   

 
 

21. Πολύδωρος Βησσαρίων [Επικεφαλής 
παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Ήλιδας»] 

 

 
 Απόντες/Απούσες 

(Οι οποίοι/ες δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα) 
1. Νικολόπουλος Χρήστος 2. Λυμπέρης Ερνέστο 3. Κότσιφας Διονύσιος - Γραμματέας 4. Τσαγρής 
Νικόλαος 
Κατόπιν τούτου, η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
Η δημοτική υπάλληλος Αντωνία Γιαννοπούλου τήρησε τα πρακτικά. 
Αποχωρήσεις:. Ο κ. Λυμπέρης αποχώρησε μετά τη λήψη απόφασης στο 1ο Θ.Η.Δ. 
Ο κ. Αστερής αποχώρησε κατά τη συζήτηση θεμάτων προ ημερήσιας διάταξης, έχοντας δηλώσει 
τις ψήφους του για τα θέματα της ημερήσιας διάταξης 
Ο κ. Πολύδωρος αποχώρησε μετά τη λήψη απόφασης στο 4ο θέμα προ Η.Δ, που αφορά την 

υποβολή σχεδίου ψηφίσματος, εκ μέρους τού Εργατικού Κέντρου Αμαλιάδας, για τους λογαριασμούς 
ύδρευσης. Αποχώρησε ως ένδειξη διαμαρτυρίας απέναντι στη στάση τής δημοτικής αρχής, όταν 
αναφέρθηκε, ο ίδιος, σε, αδικαιολόγητα υπέρογκο ποσό λογαριασμού σε δημότη. 
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Η Πρόεδρος, ανακοίνωσε το 3ο θέμα προ ημερήσιας διάταξης ως κατεπείγον, λόγω χρονικού 
περιορισμού.Το σώμα έκανε ομόφωνα δεκτό το κατεπείγον τού θέματος, σύμφωνα με την παρ. 7 τού 
άρθρ. 67 του ν. 3852/10, όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει. 

Στη συνέχεια, ο Δήμαρχος κ. Χριστοδουλόπουλος εισηγήθηκε την έκδοση ψηφίσματος ενάντια 
στο Σχέδιο Νόμου τού Υπουργείου Περιβάλλοντος, όπως τέθηκε από τις 29 Αυγούστου 2024 σε 
διαβούλευση, βάσει του οποίου γίνεται συγχώνευση των ΦοΔΣΑ Ηλείας, Αχαΐας και Αιτωλοακαρνανίας 
σε έναν ενιαίο φορέα, αναφέροντας τα εξής: 

«Ως Δήμαρχος Ήλιδας, δηλώνω σε κάθε τόνο αντίθετος με τη μετατροπή των τριών ΦοΔΣΑ τής 
Δυτικής Ελλάδας σε έναν ενιαίο φορέα, και για τον λόγο αυτόν, καλώ το Δημοτικό Συμβούλιο: 

Να προχωρήσει ομόφωνα στην έκδοση του σχετικού ψηφίσματος, με το οποίο εκφράζεται η 
έντονη δυσαρέσκεια και η αντίθεσή μας για το νέο νομοσχέδιο που επεξεργάζεται και αναμένεται να 
καταθέσει το αρμόδιο Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας, στο οποίο, μεταξύ άλλων, προβλέπεται η 
συγχώνευση των ΦΟΔΣΑ Αχαΐας, Ηλείας και Αιτωλοακαρνανίας, υπό έναν φορέα, τον νέο Σύνδεσμο 
Διαχείρισης Δυτικής Ελλάδας, με έδρα την Αχαΐα, όπου οι δήμοι θα συμμετέχουν ως μέτοχοι ανάλογα με 
τον πληθυσμό τους». 

Κατόπιν, η Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να τοποθετηθούν και να ψηφίσουν. 
Η Λαϊκή συσπείρωση καταψήφισε με το αιτιολογικό ότι, ούτως ή άλλως, ο τομέας τής διαχείρισης 

των απορριμμάτων έχει ιδιωτικοποιηθεί, εις βάρος των πολιτών. Επομένως, όποια μορφή και να ΄χει ο 
Φορέας, πάντα θα επιβαρύνονται οι δημότες. 

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη του: 

1) Την εισήγηση του Δήμαρχου 
2) Το κατατιθέμενο σχέδιο ψηφίσματος. 
3) Την παρ. 1 του άρθρ. 65 του ν. 3852/10. 
4) Την περ. β της παρ. Ι του άρθρ. 75 ν. 3463/06-ΚΔΚ περί αρμοδιότητας του δήμου σε θέματα 

περιβάλλοντος και διαχείρισης αποβλήτων. 
 

Κατά  πλειοψηφία  αποφασίζει 

 
Εκδίδεται το παρακάτω ψήφισμα: 
«Το Δημοτικό Συμβούλιο Ήλιδας εκφράζει την πλήρη αντίθεσή του και την έντονη δυσαρέσκειά 

του στο Σχέδιο Νόμου τού Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας, όπως τέθηκε σε διαβούλευση από 
τις 29 Αυγούστου 2024, βάσει του οποίου γίνεται συγχώνευση των ΦοΔΣΑ Ηλείας, Αχαΐας και 
Αιτωλοακαρνανίας σε έναν ενιαίο φορέα. Βάσει αυτού, ο νέος φορέας θα ονομάζεται ‘Σύνδεσμος 
Διαχείρισης Αποβλήτων Δυτικής Ελλάδας’ και θα εδρεύει στην Αχαΐα, ενώ οι δήμοι τής Δυτικής Ελλάδας 
θα συμμετέχουν σε αυτόν ως μέτοχοι, ανάλογα με τον πληθυσμό τους.  

Το υπό συζήτηση Νομοσχέδιο, που θα κατατεθεί στη Βουλή με συνθήκες fast track στις 12 
Σεπτεμβρίου 2024, μετατρέπει για ακόμα μία φορά, τους δήμους σε απλούς κομπάρσους των προθέσεων 
του Υπουργείου, αφού μέχρι σήμερα δεν υπήρχε καμία εμπεριστατωμένη ενημέρωση σχετικά με τις 
λεπτομέρειες του τρόπου λειτουργίας του νέου φορέα, ενώ δεν έχουν ξεκαθαριστεί σοβαρά ζητήματα 
που θεωρούνται απαραίτητα, πριν προχωρήσει οποιαδήποτε νομοθετική ρύθμιση.  

Χαρακτηριστικό παράδειγμα, αυτό της τιμολογιακής πολιτικής των δήμων τού κάθε υπό 
συγχώνευση ΦοΔΣΑ που θα συμμετέχει στον νέο φορέα, η οποία θα πρέπει να προβλέπεται ανάλογα με 
την περιβαλλοντική επιβάρυνση που δέχεται ο κάθε ΟΤΑ. Τίποτα από αυτά δεν συζητήθηκε με τους 
δήμους ή τα συλλογικά τους όργανα, και όλα δείχνουν ότι θα καθορίζονται από άλλους και θα έρχονται 
ως έτοιμες αποφάσεις, προκειμένου να υλοποιηθούν.  Όσο για τη διαβούλευση των 15 ημερών, αυτή 
είναι προσχηματική, αφού ελάχιστοι είναι αυτοί που έχουν την κατάλληλη προετοιμασία και τη 
δυνατότητα να επεξεργαστούν και να καταθέσουν σε ένα τόσο ασφυκτικό διάστημα, τις προτάσεις τους.   

Στα πλαίσια αυτά, εκφράζουμε τους φόβους μας ότι η συγχώνευση αυτή θα οδηγήσει στη 
συσσώρευση απορριμμάτων σε Μονάδες Επεξεργασίας Αποβλήτων, όπως αυτή που έχουν δημιουργήσει 
οι δήμοι της Ηλείας με πολύ κόπο στην περιοχή τής Τριανταφυλλιάς κι από άλλες περιοχές των τριών 
νομών τού υπό δημιουργία νέου Φορέα.  

Όπως είναι γνωστό, ο Δήμος Ήλιδας κατάφερε πρωτοστατώντας εδώ και χρόνια, να σηκώσει το 
μεγάλο βάρος τής επίλυσης του προβλήματος της διαχείρισης των απορριμμάτων ολόκληρης της Ηλείας, 
λειτουργώντας από την αρχή των διαδικασιών μέσω των υπηρεσιών του και λαμβάνοντας όλες τις 
απαραίτητες εγκρίσεις και μελέτες που απαιτούνται, κατασκευάζοντας έναν πρότυπο χώρο 
επεξεργασίας, δίχως να δημιουργεί προβλήματα στο περιβάλλον, όπως συμβαίνει σε δήμους της Δυτικής 
Ελλάδας, με χαρακτηριστικό παράδειγμα τον μεγαλύτερο δήμο, το δήμο Πατρέων, ο οποίος 
χρησιμοποιεί εδώ και τρεις δεκαετίες έναν υπερκορεσμένο Χώρο Υγειονομικής Ταφής Απορριμμάτων, 
στην περιοχή της Ξερόλακκας. 

Επιπλέον, με μία σκληρή διαπραγμάτευση κατά την υπογραφή τής σύμβασης για τη λειτουργία 
τής μονάδας, καταφέραμε να διασφαλίσουμε τα συμφέροντα των δήμων τού νομού μας, κάτι που 
σήμερα μέσω του νέου νομοσχεδίου τίθεται εν αμφιβόλω. 

Ξεκαθαρίζουμε προς πάσα κατεύθυνση, ότι δεν προτιθέμεθα σε καμία περίπτωση, να 
αποτελέσουμε λύση στα προβλήματα και τα αδιέξοδα άλλων, και μάλιστα με τις «ευλογίες» τής 
πολιτείας και της κυβέρνησης, μετατρέποντας τον Δήμο μας και τη ΜΕΑ τής Τριανταφυλλιάς, σε 
«χαβούζα» της Δυτικής Ελλάδας».  
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• Το παρόν θα κοινοποιηθεί στο Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας, στη Γενική Γραμματεία 
Συντονισμού Διαχείρισης Αποβλήτων, στην ΚΕΔΕ, στους Βουλευτές Νομού Ηλείας και τον 
Πρωθυπουργό.  

 
Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό - 236- έτους 2024 

 
 

 
Η Πρόεδρος Τα Μέλη 

Ακριβές απόσπασμα 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

  Χρήστος Χριστοδουλόπουλος 
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